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INTERPELACJA 

 

w sprawie budowy oświetlenia ul. Jemiołowej 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o wybudowanie oświetlenia ulicy 

Jemiołowej. 

Moja interpelacja podyktowana jest potrzebami zgłaszanymi przez 

mieszkańców wyżej wymienionej ulicy. 

Na chwilę obecną jedyny fragment, który posiada oświetlenie, to ten, 

który leży po stronie gminy Mykanów. Częstochowski odcinek ulicy nie posiada 

też odpowiedniej nawierzchni, którą potrzeba w najbliższym czasie utwardzić. 

Budowa oświetlenia pozwoliłaby rozwiązać problem bezpieczeństwa dla 

mieszkańców ulicy Jemiołowej. 

Wobec powyższego, proszę o umieszczenie budowy ulicy Jemiołowej na 

liście zadań do realizacji. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

 


